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Abstract (en)
[origin: WO2023208406A1] The invention relates to an elevator, for example a passenger elevator. In particular, the invention relates to an elevator
comprising a car (42) and a drive unit (40), wherein the drive unit (40) is connected to the car (42) via at least one toothed belt (50) and can move
same via the toothed belt (50), wherein the toothed belt has a first pattern (62) of parallel grooves with a first orientation (68) and a second pattern
(72) of parallel grooves with a second orientation (78). The invention is characterized in that the first orientation (68) and the second orientation (78)
form an angle ranging from 20° to 160° in the first and second direction.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Aufzug, beispielsweise einen Personenaufzug. Insbesondere geht es um einen Aufzug mit einer Kabine (42)
und einer Antriebseinheit (40), wobei die Antriebseinheit (40) über mindestens einen Zahnriemen (50) mit der Kabine (42) verbunden ist und diese
über den Zahnriemen (50) bewegen kann, wobei der Zahnriemen ein erstes Muster (62) paralleler Rillen einer ersten Orientierung 68 aufweist und
ein zweites Muster (72) paralleler Rillen mit einer zweiten Orientierung (78) aufweist, dadurch gekennzeichnet, dass die erste Orientierung (68) und
die zweite Orientierung (78) die erste Richtung und die zweite Richtung einen Winkel zwischen 20° und 160° bilden.
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